
 
 

 

Mondelinge vragen:  
“Tempo voor Castellum Hoge Woerd” 

 

Vorige zomer is het plafond van Castellum Hoge Woerd ingestort. Gelukkig raakte niemand 
gewond, maar het gebouw moest sluiten. Museum en theaters zijn inmiddels weer open maar het 
café Is nog steeds gesloten. Een Castellum zonder horeca is veel minder aantrekkelijk, en 
betekent ook minder inkomsten. 

Er is ondertussen veel onderzoek gedaan naar de oorzaak - die groter blijkt dan alleen het 
verlaagde plafond - en het ontwerpen van de oplossing. Het originele ontwerp bleek niet goed. 
Men zit blijkbaar nog altijd in deze fase en momenteel is er nog niets gerepareerd. 

Onderstaande fracties begrijpen dat deze situatie heel vervelend is voor alle betrokkenen. 

Castellum Hoge Woerd bestaat in 2025 10 jaar en er zullen in de komende maanden veel 
jubileum-activiteiten zijn met veel publiek, uitmondend in een feestweekend op 30/31 augustus. 

Juist ook daarom is het belangrijk dat er tempo gemaakt gaat worden, zodat zo snel mogelijk ook 
de horeca weer in gebruik is. 

De fracties van GroenLinks, VVD, UtrechtNu!, ChristenUnie, D66, CDA, EenUtrecht en Volt 
hebben daarom de volgende vragen. 

1) Waarom duurt het zo lang? 
2) Wanneer denkt het college dat de werkzaamheden beginnen?  
3) Wanneer denkt het college dat de horeca faciliteiten weer open kunnen? 
4) Kan het college ervoor zorgen dat er flink tempo gemaakt gaat worden? 
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